
Saksprotokoll i Kommunestyret - 15.04.2021  
 
Svar på interpellasjon fra Kurt Myrabakk (FRP), kommunal eiendomsstrategi: 
 
Etter henvendelse fra et formannskapsmedlem om at det var en næringsaktør som ønsket å 
kjøpe Dovrehallen i Hasselvika ba jeg administrasjonen legge fram en sak på det, med 
bakgrunn i politiske signal om at kommunen skal selge unna overflødig eiendomsmasse. 

Administrasjonen la deretter fram en sak for formannskapet 18.03.21, hvor innstillingen i saken 
var at Dovrehallen skulle legges ut for salg. 

Formannskapets flertall mente likevel det var flere momenter som måtte belyses bedre før et 
salg kunne vedtas. Blant annet mer informasjon om eksisterende leietaker i Dovrehallen med 
nåværende aktivitet, samt at formannskapets flertall ønsket en mer helhetlig salgsplan for alle 
kommunale bygg i Hasselvika.  

Det er delegert til formannskapet å avgjøre kjøp og salg av eiendom til en verdi av inntil 4 
millioner kroner. Jeg mener det derfor var riktig at formannskapet fikk salg av Dovrehallen på 
sakskartet da det var en konkret henvendelse om dette bygget. Det får være opp til hver enkelt 
å mene noe om formannskapets vedtak var i tråd med vedtatte strategier eller ikke. Som en del 
av mindretallet som stemte for kommunedirektørens innstilling, må jeg like fult respektere 
flertallets syn i denne saken. Og etter diskusjonene i formannskapet å bedømme, er samtlige 
formannskapsmedlemmer svært opptatt av en mest mulig positiv utvikling i Hasselvika. 

Så vil jeg be kommunedirektøren legge fram en orienteringssak for formannskapet i 
førstkommende møte 04.05.21 hvor det skisseres et tidsløp for sluttbehandling av kommunal 
eiendomsstrategi. Det må samtidig avklares hvilke roller henholdsvis arealutvalg og 
formannskap skal ha i den videre prosessen. 

 
 


